[image: image2.png]Ontario @






Return completed form to: Provincial Jury Centre 

P.O. Box 666, Stn A

Oshawa ON L1H 9Z9
<First_Name> <Last_Name>
<Street_Address>
<City>, ON <Postal_Code>

Form 1, Juries Act, Regulation 680, Jury Questionnaire
Mandatory Jury Eligibility Form
File No. _________________________
	Section A: Please answer the following questions.

	

	1
Are you a Canadian citizen?
	Yes
	No

	

	2
Were you born before <insert date>?
	Yes
	No

	If you answer ‘No’ to either question 1 or 2, do not answer questions in Sections B and C. Sign and date Section D, then please return this form using the provided postage-paid envelope.
	

	

	Section B: See Section B instructions on the Instructions for the Mandatory Jury Eligibility Form before responding.

	

	3
Did you go to court for jury selection or serve as a juror on a trial or coroner’s inquest in <insert year>, <insert year>, or <insert year>?
	Yes
	No

	
	
	

	

	4
Does your occupation make you ineligible for jury service pursuant to the Juries Act? (refer to Instructions for the Mandatory Jury Eligibility Form)
	Yes
	No

	
	
	

	

	5
Are you physically or mentally unable to perform the duties of a juror? Your answer should be “Yes” if you cannot be reasonably accommodated to allow you to perform juror duties.
	Yes
	No

	
	
	

	

	6
Have you been convicted of a criminal offence that can be prosecuted by indictment for which a record suspension or pardon has not been granted?
	Yes
	No

	
	
	

	If you answer ‘Yes’ to any of questions 3, 4, 5, or 6, do not answer the questions in Section C. Please sign and date Section D, then return this form using the provided postage-paid envelope.

	

	Section C: See Section C instructions and the Privacy Notice on the Instructions for the Mandatory Jury Eligibility Form before responding. Please print clearly with CAPITAL letters.

	

	7
What is your date of birth? 
	Y
	Y
	M
	M
	D
	D

	

	8
Print your current or most recent occupation.

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	

	9
a. Do you speak, read, and understand English?

b. Do you speak, read, and understand French?
	Yes
	No

	
	Yes
	No

	

	10

	(      )
	
	(      )
	

	
	Mobile Telephone
	Alternate Telephone

	

	11
Email address:
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	

	Section D: Please sign the declaration and write today’s date in the provided spaces.

	

	I certify that the information I am providing on this form is true to the best of my knowledge.
	 
	
	
	Y
	Y
	M
	M
	D
	D

	
	
	Signature
	
	Today’s Date
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Formule 1, Loi sur les jurys, Règlement 680, QUESTIONNAIRE POUR LA SÉLECTION D’UN JURY
	Renvoyez la formule dûment remplie au : Centre provincial de sélection des jurés 

Case postale 666, succursale A

Oshawa ON  L1H 9Z9
	Formule obligatoire concernant les 
qualités requises pour être juré


	<First_Name> <Last_Name>
 <Street_Address>

<City>, ON <Postal_Code>



	Numéro de dossier __________________________

	
	

	
	
	Renvoyez la formule dûment remplie, en utilisant l’enveloppe-réponse préaffranchie ci-incluse, dans les trente jours de la réception de la formule.

	Section A : Veuillez répondre aux questions suivantes.

	

	1
Êtes-vous citoyen(ne) canadien(ne)?
	Oui
	Non

	

	2
Êtes-vous né(e) avant le <indiquer la date>?
	Oui
	Non

	Si votre réponse à la question 1 ou 2 est « Non », ne répondez pas aux questions des sections B et C. À la section D, signez la déclaration et inscrivez la date. Retournez la formule dans l’enveloppe préaffranchie ci-incluse. 
	

	

	Section B : Voir les instructions sur la section B sur la feuille « Instructions pour remplir la Formule obligatoire concernant les qualités requises pour être juré » avant de répondre.

	

	3
Vous êtes-vous présenté(e) au tribunal pour la sélection d’un jury ou pour remplir la fonction de juré à un procès ou à une enquête du coroner en <indiquer l’année>, < indiquer l’année >, ou < indiquer l’année >?
	Oui
	Non

	
	
	

	

	4
Occupez-vous un emploi qui vous rend inhabile à être juré en vertu de la Loi sur les jurys? (Voir la feuille « Instructions pour remplir la Formule obligatoire concernant les qualités requises pour être juré »)

)
	Oui
	Non

	
	
	

	

	5
Avez-vous une incapacité physique ou mentale vous empêchant de remplir les fonctions de juré? Vous devez répondre « Oui » si aucun aménagement raisonnable ne peut vous permettre de remplir les fonctions de juré.
	Oui
	Non

	
	
	

	

	6
Avez-vous été déclaré(e) coupable d’une infraction qui peut faire l’objet d’une poursuite par voie de mise en accusation et pour laquelle la suspension du casier ou un pardon ne vous a pas été octroyé?
	Oui
	Non

	
	
	

	Si votre réponse à la question 3, 4, 5 ou 6 est « Oui », ne répondez pas aux questions de la section C. À la section D, signez la déclaration et inscrivez la date. Retournez la formule dans l’enveloppe préaffranchie ci-incluse.

	

	Section C : Voir les instructions sur la section C et l’Avis relatif à la protection de la vie privée sur la feuille « Instructions pour remplir la Formule obligatoire concernant les qualités requises pour être juré » avant de répondre. Veuillez écrire lisiblement en caractères d’imprimerie en utilisant des lettres MAJUSCULES.

	

	7
Quelle est votre date de naissance? 
	A
	A
	M
	M
	J
	J

	

	8
Indiquez votre emploi actuel ou votre dernier emploi.

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	

	9
a. Êtes-vous capable de parler, de lire et de comprendre l’anglais?
b. Êtes-vous capable de parler, de lire et de comprendre le français?
	Oui
	Non

	
	Oui
	Non

	

	10

	(      )
	
	(      )
	

	
	Téléphone portable
	Autre téléphone  

	

	11
Courriel :
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	

	Section D : Signez la déclaration et inscrivez la date d’aujourd’hui dans les cases prévues à cet effet.

	

	Je certifie qu’à ma connaissance tous les renseignements que je fournis sur la présente formule sont véridiques.
	
	
	
	A
	A
	M
	M
	J
	J

	
	
	Signature
	
	Date d’aujourd’hui
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Please return the completed form in the enclosed prepaid, pre-addressed envelope within thirty days of receipt. 









